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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2017 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 27 kwietnia2017 r. 

 
 

Ustawowa liczba radnych  15 
Liczba radnych obecnych na sesji 14 
Liczba radnych nieobecnych na sesji                     1 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie                1000 

Radni obecni na sesji: 
 

1. Bartosz Borkowski 
2. Władysław Czerwiński 
3. Jacek Ciapała 
4. Włodzimierz Warmus 
5. Sebastian Gaik 
6. Michał Gaczkowski 
7. Grzegorz Królik 
8. Ireneusz Kuczyński 
9. Jan Ratajczyk 
10. Adam Stobiecki 
11. Paweł Wąs 
12. Mirosław Włóka 
13. Konstanty Ruciński 
14. Sławomir Szczur 

Radni nieobecni na sesji: 
  

1.  Rafał Fogiel 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 

1. Burmistrz Sulejowa            Wojciech Ostrowski 
2. Skarbnik Gminy                                                             Czesław Pacan 
3. Komendant Komisariatu Policji                                     Radosław Błażejewski 
4. Kierownik Referatu OR                                                 Ilona Zawisza 
5. Kierownik Referatu GR                                                 Elżbieta Purgał – Gębalska 
6. Kierownik Referatu BOM                                             Sylwia Miller 
7. Inspektor Urzędu Miejskiego                                        Włodzimierz Kapiec 
8. Dyrektor MZK                                                               Janusz Dąbrowski 
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9. Kierownik Referatu RO                                                  Katarzyna Cieślik 
10. Kierownik Referatu PS                                                   Sławomir Rybak    
11. Kierownik Referatu IGP                                                 Jarosław Miller                                                                                         
12.  Radca Prawny                                                                Piotr Organka 

 
Punkt 1 

 
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 
Otwarcia XXXIX sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie, Burmistrza Sulejowa oraz 
pozostałe osoby uczestniczące w obradach sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam 
Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, więc Rada Miejska może obradować                      
i podejmować prawomocne uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki zapytał, czy radni otrzymali 
projekty uchwał, które będą omawiane na dzisiejszej sesji. 
 
Radni projekty uchwał otrzymali. 

 
Punkt 2 

 
Przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił proponowany 
porządek obrad i zapytał, czy wnosi ktoś zmiany do porządku obrad. 

 
Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

 

\ 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami.  
4. Informacja Komendanta Komisariatu Policji o działalności Policji w zakresie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Sulejów za 2016 r.  
5. Sprawozdanie z działalności gminnego zakładu budżetowego MZK                                      

         w Sulejowie za 2016 r.  
6. Realizacja uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Sulejów 

z Organizacjami Pozarządowymi w 2016 r.  
7. Realizacja uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Sulejów.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów 

na lata 2017 – 2025 r.  
9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.  
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10.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie deficytu budżetowego.  
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Sulejów w 2017 r.  
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/37/2015 r. Rady Miejskiej  

w Sulejowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu  
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 
lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 
wykorzystywanych jedynie przez część roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Sulejów                        
w drodze użyczenia nieruchomości od Parafii Rzymsko – Katolickiej św. Floriana  

         w Sulejowie.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na dofinansowanie kosztów 
dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych przez funkcjonariuszy Komendy 
Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. oraz Komisariatu Policji w Sulejowie.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej   
w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części socjalnej 
strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Krzewinach. 

18. Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 
dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla jednostki 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Przygłowie.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Sulejowa. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na pracownika Urzędu Miejskiego                         

w Sulejowie. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Sulejów.  
22. Interpelacje radnych – odpowiedzi. 
23. Wnioski, zapytania i informacje - odpowiedzi. 
24. Zakończenie obrad. 

 

 

 
Protokół z poprzedniej sesji zostały wyłożone na sali obrad oraz były do wglądu w Urzędzie 
Miejskim w Sulejowie. 

  Uwag do protokołu nie wniesiono. 
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P u n k t 3 

 

Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

Informację o działaniach podejmowanych między sesjami przedstawili:  

 

1. Kierownik Referatu IGP                                                 Jarosław Miller                                                                                         
2. Kierownik Referatu GR                                                   Elżbieta Purgał – Gębalska 
3. Kierownik Referatu BOM                                               Sylwia Miller 
4. Kierownik Referatu RO                                                   Katarzyna Cieślik 
5. Kierownik Referatu PS                                                    Sławomir Rybak    
6. Kierownik Referatu OR                                                   Ilona Zawisza 

 
 

Radny 
Jacek Ciapała 
      Stwierdził, że w przedstawionych informacjach nie wymieniono wykonania  
      oświetlenia – 3 lamp koło Państwa Adamków. Proszę o realizację tego zadania 
 
Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
 Wyjaśnił, że jeżeli w pozycji oświetlenie uliczne pozostaną środki finansowe  
         to zadanie to zrealizujemy.  
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
 Zapytał, czy został opracowany harmonogram naprawy dróg na terenie Gminy Sulejów.  
 
Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
        Poinformował, że został opracowany harmonogram naprawy dróg na terenie Gminy  
        Sulejów. Jesteśmy w trakcie naprawy dróg. Jeżeli prace są źle wykonane to wykonawca  
        musi to naprawić.  
 
Radny 
Mirosław Włóka 
       Wnioskował o wykonanie nawierzchni łączącej ul. Polną z drogą krajową.  
 
Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
       Stwierdził, że zostanie wykonana nawierzchnia łącząca ul. Polaną z drogą krajową.  
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Radny 
Michał Gaczkowski 
        Wnosił, żeby wystąpić do Starostwa Powiatowego w sprawie naprawy drogi  
        Wójtostwo – Łęczno.  

 
Kierownik Referatu 
Jarosław Miller 
        Poinformował, że zostały wysłane trzy pisma w sprawie naprawy drogi  
        Wójtostwo – Łęczno.  
 
Obrady sesji opuścił radny Konstanty Ruciński.  
 

 
Punkt 4 

 
Informacja Komendanta Komisariatu Policji o działalności Policji w zakresie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Sulejów za 2016 r. 
 
 

Informację o działalności Policji w zakresie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 
Sulejów za 2016 r. przedstawił Komendant Radosław Błażejewski. 

 
 

Punkt 5 
 

Sprawozdanie z działalności gminnego zakładu budżetowego MZK 
w Sulejowie za 2016 r. 

 
 

 
Sprawozdanie z działalności gminnego zakładu budżetowego MZK w Sulejowie za 2016 r. 
przedstawił Dyrektor Pan Janusz Dąbrowski.   

 
 

Radny 
Mirosław Włóka 
        Prosił o wyjaśnienie skąd się biorą takie kolosalne różnice w ilościach ścieków.  
 
Dyrektor 
Janusz Dąbrowski 
      Różnice w ilościach ścieków występują ponieważ jest nieszczelna kanalizacja  
      oraz z uwagi na podniesiony poziom wody w rzece.  
 
 

 
 
 



6 
 

Radny 
Sebastian Gaik 
       Zapytał, czy Dyrektor MZK wystąpił do Skarbnika Gminy o uzupełnienie dotacji  
       do kanalizacji sanitarnej – najprawdopodobniej został pominięty vat. Czy zostało  
       to już wyjaśnione.  
 
 
Dyrektor 
Janusz Dąbrowski 
        Stwierdził, że obecnie prowadzona jest w zakładzie analiza ekonomiczna.  Czekamy  
        na ustalenia.  
 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
 Zapytał jak będzie zagospodarowany podnośnik do konserwacji oświetlenia ulicznego,  
         jeżeli elektrycy nie posiadają wymaganych uprawnień.   
 
         Zapytał, kiedy zakończą się prace na targowisku miejskim. Termin zakończenia prac  
         został ustalony na dzień 30 kwietnia 2017 r.  

 
Dyrektor 
Janusz Dąbrowski 
         Poinformował, że od 1 kwietnia 2017 r. MZK nie wykonuje konserwacji oświetlenia  
         ulicznego. Pracownicy przejdą wymagane przeszkolenia. Podnośnik wykorzystywany jest   
         do prac przy ADM.  
 
        Prace na targowisku miejskim są już na ukończeniu.  
 

 
Radny 
Władysław Czerwiński 
          Poinformował, że na posiedzeniu komisji prosił o przygotowanie informacji za jakie           
          kwoty MZK wykonywał inwestycje, dokumentacje, kosztorysy. Taka informacja nie  
          została doręczona, więc nie mogę rozpatrywać na dzisiejszej sesji sprawozdania  
          przedłożonego przez Dyrektora.  
          Dług w MZK rośnie, a my nie wiemy jakie są podejmowane działania, żeby sytuacja 
          finansowa uległa poprawie.  
          Przedkładane sprawozdanie powinno być konkretne i rzeczowe.  
 
Dyrektor 
Janusz Dąbrowski 
         Poinformował, że do wniosków i uwag zgłoszonych na sesji i komisjach  
         ustosunkuje się na piśmie.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował, że 17 marca 
2017 r. pracownicy MZK wystosowali pismo, które dotyczyło bardzo trudnej sytuacji 
finansowej w zakładzie. W piśmie tym powołali się na obietnice złożone przez Burmistrza,  
który zapewnił, że trudna sytuacja finansowa w zakładzie zostanie rozwiązana. 
Dodał, że w spotkaniu z pracownikami MZK nie uczestniczyli radni Rady Miejskiej  
w Sulejowie, ponieważ nie zostali o tym poinformowani.  

 
 

Punkt 6 
 
 

Realizacja uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Sulejów 
z Organizacjami Pozarządowymi w 2016 r. 

 
Informację o realizacji uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Sulejów 
z Organizacjami Pozarządowymi w 2016 r. przedstawił Kierownik Referatu Pan Sławomir  
Rybak.  

 
 

Punkt 7 
 

Realizacja uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Sulejów. 

 
 

 
Informację o realizacji uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie Gminy Sulejów przedstawiła Kierownik Referatu Pani Katarzyna Cieślik.  
 
 
 

Punkt 8 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025 r. 

 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sulejów Pan Czesław Pacan.  

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                           10 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      3 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/310/2017 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata 2017 – 2025 r. 

 
 

Punkt 9 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r.  
 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sulejów Pan Czesław Pacan.  

 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                             9 

przeciwnych            0 

wstrzymujących      4 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/311/2017 w sprawie zmian                             
w budżecie gminy na 2017 r.  

 
 

Radny 
Władysław Czerwiński 

           Prosił o wyjaśnienie na jakie zadanie zabezpieczono 50.000 zł - współfinansowanie  
           budowy drogi pomiędzy Gminą Sulejów a Gminą Mniszków.  
 
 
Skarbnik 
Czesław Pacan 
         Wyjaśnił, że są to środki finansowe zabezpieczone na wykonanie dokumentacji  
          drogi. Zostało podpisane porozumienie pomiędzy Gminą Sulejów, Mniszków                                    
          i Starostwem Powiatowym.  
 
 



9 
 

Punkt 10 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie deficytu 
budżetowego. 

 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Sulejów Pan Czesław Pacan.  

Radny 
Mirosław Włóka 
         Zapytał, ile będzie wynosiło zadłużenie Gminy Sulejów jeżeli podejmiemy 
         dzisiejszą uchwałę. 
 
Skarbnik 
Czesław Pacan 
         Zadłużenie wyniesie 14.179.504 zł.  
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
          Stwierdził, że zadłużenie zwiększyło się o 100%, a miało przecież systematycznie się  
          zmniejszać.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
          Zapytał na co zostanie przekazany kredyt.  
 
Skarbnik 
Czesław Pacan 
          Poinformował, że kredyt zostanie przeznaczony na: 
          - spłatę rat kredytu, 
          - na pokrycie deficytu budżetowego. 
 
Stwierdził, że jeżeli przy projekcie budżetu zaakceptowano pozytywnie zaciągnięcie kredytu 
to teraz należy przyjąć tą uchwałę.  
 
Radny 
Jacek Ciapała  
      Zapytał, jak Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zaopiniowała ten projekt  
      uchwały.  
 
Radny 
Jan Ratajczyk 
       Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zapoznała się z projektem uchwały  
       w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie deficytu budżetowego. Na komisji opinii  
        w tej sprawie nie wydano.  
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Radny 
Ireneusz Kuczyński 

       Stwierdził, że w jego okręgu wyborczym przez 3 lata nie zostało nic wykonane, 
       więc nie może zagłosować za przyjęciem tej uchwały. Dlaczego do tej pory nie  
       rozpoczęto budowy ul. Dobra Woda. Na spotkaniu z mieszkańcami zostało powiedziane  
       że będą zabezpieczone środki na budowę tej ulicy.  
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
         Zapytał, czy może w pierwszej kolejności powinniśmy głosować nad uchwałą  
         w sprawie zaciągnięcia kredytu, a później nad pozostałymi uchwałami.  
 
Skarbnik 
Czesław Pacan 
           Stwierdził, ze wcześniej podjęte uchwały będą obowiązywały.  
 
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
    Zapytał, dlaczego radni sprawiają tyle kłopotów.  
    W miesiącu grudniu jako jedyna Gmina nie głosowaliśmy za przyjęciem budżetu.  
    Budżet uchwalony został dopiero w styczniu, ale został następnie zaskarżony do RIO.  
    Udało się jednak obronić ten budżet w RIO. 
    Poprosił radnych, żeby byli odpowiedzialni i przyjęli ten projekt uchwały.  
    Jeżeli ta uchwała nie zostanie podjęta to nie będziemy realizować żadnych  
    inwestycji. Nasi mieszkańcy mają jednak oczekiwania, żeby w ich miejscowościach  
    realizować najpotrzebniejsze zadania.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
Adam Stobiecki 
      Wyjaśnił, że radni nie przyjęli budżetu w miesiącu grudniu, ponieważ mieli uwagi  
      co do tego projektu. Burmistrz przygotował wadliwy projekt uchwały w tej sprawie. 
      Budżet jaki został złożony w RIO nie był obroniony przez Burmistrza. To dokumenty  
      jakie przekazaliśmy z Rady Miejskiej do RIO obroniły ten budżet.  
 
Radny 
Mirosław Włóka 
       Zapytał jakie dotacje zewnętrze otrzymaliśmy na budowę sali gimnastycznej w Witowie  
       i w jakiej wysokości.  
 
       
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Poinformował, że mieliśmy otrzymać 1.000.000 zł od Marszałka Województwa.  
       Obecnie zmieniły się zasady przyznawania takich dotacji i może jej udzielić tylko 
       Minister Kultury. Czekamy na decyzje w tej sprawie.  
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Radny 
Władysław Czerwiński 

       Stwierdził, że miała być budowana sala gimnastyczna w Witowie, a wybudowano                                      
       w Łęcznie. Uważam, że ta sala powinna powstać. Tak ustaliliśmy z radnymi w  
       poprzedniej kadencji.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                             9 

przeciwnych            2 

wstrzymujących      2 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/312/2017 w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na pokrycie deficytu budżetowego. 
 
 

Punkt 11 
 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Sulejów w 2017 r. 
 

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Katarzyna Cieślik. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                             13 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/313/2017 w sprawie przyjęcia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Sulejów w 2017 r. 
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Punkt 12 
 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/37/2015 r. Rady Miejskiej  
w Sulejowie z dnia 26 lutego 2015 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu  
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Katarzyna Cieślik. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                             13 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/314/2017 w sprawie zmiany 
Uchwały Nr VIII/37/2015 r. Rady Miejskiej w Sulejowie z dnia 26 lutego 2015 r.                                 
w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów.  
 
 

Punkt 13 
 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe 

lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe 
wykorzystywanych jedynie przez część roku. 

 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Katarzyna Cieślik. 

 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                             13 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/315/2017 w sprawie ustalenia 
ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 
nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości 
wykorzystywanych na cele rekreacyjno – wypoczynkowe wykorzystywanych jedynie 
przez część roku. 
 

 
Punkt 14 

 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. 

 
 
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Katarzyna Cieślik. 

 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
         Poinformował, że na posiedzeniach komisji radni ustalili wysokości stawek  
         15 zł i 7 zł.  
 
Radny 
Mirosław Włóka 
       Złożył wniosek formalny o uchwalenie stawek w wysokości 15 zł i 7 zł.  
 
 
Burmistrz  
Wojciech Ostrowski 
        Został ogłoszony przetarg. Przystąpiły dwie firmy EKOM i ASSA. 
        Przetarg wygrała Firma ASSA. Kwota jaką uzyskano z przetargu  
        Skarbnik podzielił przez liczbę mieszkańców i wyszło, że stawki  
        powinny wynosić 16 zł i 8 zł. Jeżeli stawki te zostaną obniżone to z jakich środków  
        finansowych dołożymy do odbioru nieczystości stałych.  

 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
        Stwierdził, że za odpady komunalne płaci 14.000 osób. Dlaczego 2.000 osób  
        nie objęto tą opłatą. Można przeprowadzić kontrole w tym zakresie.  
        Sporządzić listy, wykazy – ulicami i nr posesji i przy odbieraniu odpadów komunalnych  
        sprawdzić czy osoby płacą i segregują odpady.  
 
Na obrady sesji wrócił radny Konstanty Ruciński.  

 
Radny 
Mirosław Włóka 
       Uważa, że należy uszczelnić system odbioru odpadów komunalnych i wystarczy  
       środków finansowych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie 
wniosek formalny  w sprawie wysokości stawek za odpady komunalne  w wysokości                         
7 zł i 15 zł.  
 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                             11 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        3 

 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                             13 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        1 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/316/2017 w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki tej opłaty. 
 
 

Punkt 15 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę 
Sulejów w drodze użyczenia nieruchomości od Parafii Rzymsko – Katolickiej                            

św. Floriana w Sulejowie. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Elżbieta Purgał – Gębalska. 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
           Stwierdził, że na posiedzeniach komisji ustaliliśmy, żeby rzeczoznawca obejrzał  
           dokładnie ten budynek i określił wysokość nakładów finansowych jakie musi ponieść 
           Gmina Sulejów.  
 
 
Radca Prawny 
Piotr Organka 
         Stwierdził, że nie jest to nasz budynek i nie możemy zatrudnić rzeczoznawcy  
         do nie swojego majątku. 
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Radny 
Włodzimierz Warmus 
         Stwierdził, że należy porównać ile będzie kosztował remont tego budynku, a ile  
         wyniesie wybudowanie nowego.  
         W tym budynku jest grzyb, nie mamy gwarancji, ze nadaje się do remontu.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
         Stwierdził, że jest to bardzo trudny projekt. Na nowe zadanie nie ma dofinansowania 
         a na istniejące już budynki możemy uzyskać 80% środków zewnętrznych.  
         W taki sposób został zrealizowany żłobek w Sulejowie. Udało się i obecnie bardzo  
         dobrze funkcjonuje.  
         Dotację dostajemy od razu, a jak nie dostaniemy to nie rozpoczynamy budowy. Jest to     
         oferta dla ludzi starszych. Jeżeli radni zagłosują "za" to mam nadzieję, że będziecie  
         mnie wspierali w tej inwestycji do końca. Jeżeli zagłosujecie "przeciwko" będzie szkoda  
         tego budynku i pracy Zastępcy Burmistrza, ponieważ Pani Jankowskiej bardzo zależy na  
         realizacji tego projektu 
 
         
Radny 
Grzegorz Królik 
        Zapytał, co będzie po 30 latach. Może się okazać, że będziemy musieli zwrócić 
        ten budynek. 
          
Radca Prawny 
Piotr Organka 
         Poinformował, że umowa określa warunki rozliczeniowe. W uchwale takich zapisów  
         nie ujmujemy.  
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
                         

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                               2 

przeciwnych              5 

wstrzymujących        7 

 

Rada Miejska w Sulejowie nie podjęła uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie 
przez Gminę Sulejów w drodze użyczenia nieruchomości od Parafii Rzymsko – 
Katolickiej św. Floriana w Sulejowie. 
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Punkt 16 
 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. na 

dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych 
przez funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. oraz 

Komisariatu Policji w Sulejowie. 
 

Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                             14 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/317/2017 w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej Komendzie Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. 
na dofinansowanie kosztów dodatkowych patroli policyjnych wykonywanych przez 
funkcjonariuszy Komendy Miejskiej Policji w Piotrkowie Tryb. oraz Komisariatu 
Policji w Sulejowie. 

 
Punkt 17 

 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej   

w formie dotacji celowej na dofinansowanie wykonania modernizacji części 
socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Krzewinach. 

Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
 
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                             14 

przeciwnych              0 
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wstrzymujących        0 

 

Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/319/2017 w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej  w formie dotacji celowej na dofinansowanie 
wykonania modernizacji części socjalnej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej                             
w Krzewinach. 
 

Punkt 18 
 

Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na 
dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Przygłowie. 
 
 

Projekt uchwały przedstawił inspektor Pan Włodzimierz Kapiec. 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
        Zapytał, dlaczego takiego dofinansowania nie otrzymało OSP w Sulejowie w 2016 r.  
        Jednostce zabrakło wówczas 120.000 zł i Burmistrz odmówił udzielenia dofinansowania.  
 
Burmistrz 
Wojciech Ostrowski 
       Stwierdził, że nie przypomina sobie, żeby jednostka OSP w Sulejowie występowała  
       o dofinansowanie do zakupu samochodu. Wyjaśni tą sytuacje.  
       Jednostka OSP w Przygłowie pracuje w systemie. Jest bardzo często wzywana do akcji  
       i ten samochód jest jej niezbędny. Płatność nastąpi dopiero w 2018 r. Obecny samochód  
       zostanie przekazany innej jednostce OSP.  
 
Inspektor 
Włodzimierz Kapiec 
       Prosił radnych, żeby zagłosowali za tą uchwałą. Należy wykorzystać szansę, że możemy  
       uzyskać dofinansowanie na zakup samochodu.  
 
Obrady sesji opuścił Radny Mirosław Włóka 
  
 
Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                             12 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        1 
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Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę intencyjną Nr XXXIX/320/2017 w sprawie 
zabezpieczenia środków finansowych na dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu 
ratowniczo – gaśniczego dla jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Przygłowie. 

 
 

 
Punkt 19 

 
 

Obrady sesji opuścił radny Sławomir Szczur. 
 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza 
Sulejowa. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Sylwia Miller.  
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

za                             12 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0 

 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/320/2017 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza Sulejowa. 
 

 
 

Punkt 20 
 
Na obrady sesji przyszedł Mirosław Włóka.  

 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na pracownika Urzędu 

Miejskiego  w Sulejowie. 
 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Sylwia Miller.  
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

za                             13 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/321/2017 w sprawie rozpatrzenia 
skargi na pracownika Urzędu Miejskiego  w Sulejowie. 

 
 

 
Punkt 21  

 
Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Sulejów.  

 
 
Na obrady sesji przyszedł radny Sławomir Szczur. 

 
 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Pani Ilona Zawisza.  
 
 

Wobec braku pytań i opinii komisji prowadzący obrady Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
                         

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

za                             14 

przeciwnych              0 

wstrzymujących        0 

 
 
Rada Miejska w Sulejowie podjęła uchwałę Nr XXXIX/322/2017 w sprawie odwołania 
Skarbnika Gminy Sulejów. 
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Punkt 22  

 
Interpelacje radnych. 

 
Interpelacje złożył radny Gaik Sebastian.  
 

1. Zwracam się o udzielenie szczegółowej i wyczerpującej informacji w związku z 
ewentualną rozbudową kanalizacji sanitarnej na terenie Sulejowa, jakie podjęto w 
ciągu ostatniego roku działania w tym zakresie oraz jakie działania są planowane do 
końca 2017 r. 
 
Powodem pytania są liczne zapytania mieszkańców miasta, o terminy ewentualnej 
rozbudowy sieci kanalizacyjnej w Sulejowie. 

 

 

2. Zwracam się o udzielenie informacji jakie są możliwości techniczne oraz co stoi na 
przeszkodzie aby przy wiatach przystankowych, w ciągu drogi wojewódzkiej w 
miejscowościach Włodzimierzów, Łęczno, Dorotów / Bilska Wola, umieścić kosze na 
drobne śmieci w związku z brakiem ich w tych miejscach. 
Powodem pytania są wnioski mieszkańców. 

 

 

3. Zwracam się o udzielenie informacji jakie zostały podjęte kroki w celu realizacji 
mojego wniosku (jedna z poprzednich Sesji Rady) w sprawie oczyszczenia rowu 
odwadniającego pod wałem powodziowym w rejonie ulicy Podkurnędz.  
Powodem pytania są obawy mieszkańców co do stanu infrastruktury 
przeciwpowodziowej w tym miejscu, o jej stan techniczny i obawy o bezpieczeństwo 
mieszkańców. 

 

 

4. Zwracam się o udzielenie informacji jakie są możliwości połączenia jezdni ulicy 
Podole z jezdnią ulicy Piotrkowskiej w Sulejowie, oraz połączenia jezdni ulicy Polnej 
we Włodzimierzowie z Drogą Krajową nr 12. Proszę o informację jakie do tej pory 
były podjęte działania przez Gminę Sulejów w przedmiocie pytania, ewentualnie jakie 
kroki planuje się podjąć lub co stoi na przeszkodzie aby te uciążliwości dla 
mieszkańców usunąć. 
Powodem pytania są liczne uwagi i pytania mieszkańców ponieważ w pierwszym 
przypadku brakuje około 15 mb jezdni a w drugim około 5 mb. 
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5. Zwracam się o udzielenie szczegółowej i wyczerpującej informacji w związku z 
brakiem odpowiedzi na wniosek komisji o udzielenie wyjaśnień na jakiej podstawie 
prawnej jest otwierana korespondencja imiennie kierowana do Radnych Rady 
Miejskiej w Sulejowie.  
Powodem pytania jest brak informacji o odpowiedzi na wniosek z Komisji Rady 
Miejskiej. 

 
 

Punkt 23 
 

Wnioski, zapytania i informacje – odpowiedzi. 
 
 

 
Radny 
Paweł Wąs 
      Prosił, żeby przed zbliżającym się okresem letnim podjąć działania w sprawie wody – aby  
      jej nie brakowało. 
 

 
Dyrektor  
Janusz Dąbrowski 
      Poinformował, że z dniem 1 kwietnia 2017 r. przejęliśmy wodociąg w Zalesicach.  
      Nastąpi połączenie z wodociągami w Piotrkowie Tryb. Obecnie jesteśmy na etapie  
      podpisywania umowy.  
 

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
     Prosił o wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg i Mostów w Opocznie w sprawie  
     zarwanych studzienek na ul. Koneckiej w Sulejowie.  
 
     Zapytał jakie są powody zwolnienia Pani Sylwi Klass.  

 
     Podziękował za ustawienie ławek.  

 
 

Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
           Stwierdził, że informował już radnych dlaczego została zwolniona Pani Sylwia Klass.  
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Radny 
Jan Ratajczyk  
          Przedstawił w zarysie przebieg posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  
          z dnia 27 kwietnia 2017 r.  

       Poinformował, ze Pan Janusz Dajwłowski Prezes Zarządu Klubu Sportowego                                
      „Sport – Future” złożył zapytanie o możliwości nieodpłatnego użytkowania – dzierżawy    
      długoterminowej przez okres 30 lat nieruchomości gruntowej o nr 2 – 6/9 – stadion                         
       oraz OSIR.  
       Każdy z radnych otrzymał złożone zapytanie przez Pana Janusza Dajwłowskiego. 
 
 

Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 

       Poinformował, że będą prowadzone rozmowy z radnymi w sprawie nieodpłatnego  
       użytkowania – dzierżawy długoterminowej przez okres 30 lat nieruchomości gruntowej                          
       o nr 2 – 6/9 – stadion oraz OSIR. Nie będzie to łatwa decyzja.  
 
 

Radny 
Jan Ratajczyk  

    Podziękował za wykonanie chodnika w miejscowości Witów Kolonia.  
 
 

Radny 
Sebastian Gaik 

Zapytał, czy to prawda, że w nowym roku szkolnym nie będzie klasy „0” w Szkole  
Podstawowej w Uszczynie. Jaki jest problem, jeżeli klasa „0” jest w pełni wyposażona. 
 

Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 

 Stwierdził, że nie chce ingerować w zachowanie Dyrektora Szkoły Podstawowej                                 
w Uszczynie i Dyrektora Przedszkola w Uszczynie. Na dzień dzisiejszy jest czworo dzieci  
do oddziału „0”. 
Wyrażamy zgodę na 16 – 18 osobowe klasy, żeby dzieci miały komfortowe warunki 
nauczania.  
 
Mieszkaniec Zalesic 
Pan Kacperczyk 
         Zapytał, czy zostanie doprowadzony wodociąg w Zalesicach do posesji.  
         Od 2009 r. czyni starania w tej sprawie.  
 

       Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 

         Wyjaśnił, że prowadzimy inwestycje wodociągowe. Kolejność realizacji jest  
         uzależniona od ilości zamieszkujących osób.  
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Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że porządek 
obrad został zrealizowany. 

Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XXXIX sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 27 kwietnia 2017 r.                              
o godzinie 1345.                       
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